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Cross sektions möte 

Protokoll 2023-04-04 
 

Närvarande: Magnus Carnerud, Martin Larsson, Steve, Camilla Hofvander, Ingela Sjöstedt, 

Kjell Holmberg 

 

1. Mötets öppnande: Magnus 

 

2. Val av sekreterare:  

 

3. Godkännande av dagordning : Enligt utlämnat förslag 

 

4. Genomgång av Protokoll från:  

Månadsprotokollen ligger nu på nya hemsidan under dokument!  

 

5. Ekonomin: 

Det har inte varit några större ekonomiska händelser bara tävlingstillstånd och banlicens -

9080:- samt lite intäkter i form av sponsring samt Svemo återbetalning 13500:- vilket ger ett 

resultat på 4420:- 

 

6. Styrelsen informerar: 

Vi har haft en uppgift att se över mobiltäckningen i gropen utan något större resultat, vi 

stänger denna för stunden och avvaktar tills nätutbyggnaden med 5G och ser hur det blir. 

Crossen (Jag) har fått uppgiften att se över våra publikstaket mer specifikt det mot den lilla 

banan men även kolla över det runt stora banan. 

Fredrik E ska kolla med en webbkamera för att se hur det går att koppla upp mot FB men 

även hur pass man ser området vi kameran. 

Vi får kolla upp kärran som Nyblom tipsade om, det finns kanske lite att göra på den men 

är priset rätt och den funkar så kanske. Vi kikar även på andra alternativ. 

Det har varit en vattenläcka i nya toaletten bredvid handikapp toan, risk för fukt och 

mögelskada. 

 

 

7. Träningsledarlistan 

Anmälan för till träningsledare listan har nu varit ute ett tag, först fick serieåkarna möjlighet 

att anmäla sig sen även alla medlemmar. Intresset att hålla banan öppen är inget att hurra 

för. Ska det fortsätta så här så finns det snart ingen anledning att försöka få till en öppen 

träning. Det behövs en skärpning av våra medlemmar att visa att intresset finns att hålla 

banan öppen för träning. Dessa intäkter som vi får in genom denna öppna träning är 

faktiskt jätteviktig, för annars så går crossektion med minus och då har vi inte råd att hålla 

denna anläggning i drift eller de aktiviteter som vi har.  

 

 

8. Tävlingar  

Första tävlings mötet har hållits för att grovt förplanera. Sen har även serieåkarna haft ett 

planeringsmöte inför deras hemmatävling. Beslutet då som togs var att en arbetsdag ska 

hållas den 4 maj samt att de ska kolla startgrinden innan arbetsdagen för att hinna se om 

något behöver planeras för reparation.  

Sjöstedt fixar nya banmarkerings nya. 

 

9. Cross sektionens verksamhet. Vad har hänt O vad är på G: 

Planering inför seriepremiären hemma. 
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10.  Stora bangruppen O lilla bangruppen. 

Vi behöver få till en bangrupp för lilla banan då underhållet varit dåligt under längre tid. 

Bangruppsmöte kl17:30 den 11 april 

 

 

Banorna 

Banan är nu godkänd ytterligare två år  

Läget just nu är att snön så sakteliga smälter men köldknäppen som kom gjorde att det blev 

lite yt tjäle igen som vi väntar på att den släpper, sen är det bara att ha koll på den tjäle som 

vi vet ligger kvar på djupet i en del partier.  

 

Maskiner 

Vattentunnans kraftöverföringsaxel måste rätas då den blivit böjd. Ej påbörjat 

Lilla kultivatorn behöver underhållas. Nya skär är beställt 

Harven behöver kompletteras med nya slitstål och S-pinnar. S-pinnar är beställt men ej stål. 

 

11. Lokaler O området runt banorna. 

Stora garaget skall städas ur. Påbörjat men ej klart. 

 

12.  Cross skolan.  

Inskrivning 1 Maj för måndags crosskolan. 

 

13.  U-J.  

Hallafors har tagit över tränarrollen. Återkommer med startdatum.  

 

14.  S/E/Serien 

Premiär samlingen den 10 april bil med stor sannolikhet inställd, banan inte i körbart skick 

ännu.  

 

15.  Motion   

 

 

16.  Övriga frågor. 

Crosströjor för serielaget efterfrågas av serielagsansvarig då de nu är slut?  

Fredrik gör en inventering av behovet, vilka kommer att köra i år och vilka har tröjor över som 

inte kör.  

 

Smygöppning måndag 10 april kl11 för klubbmedlemmar.  

 

GoBrapp appen för anmälan och lok-stöd för träningar kommer presenteras för styrelsen 6 

april. 

 

 

17. Nästa Cross sektionsmöte   

 

2 maj  

 

18. Mötet avslutas 

 

 

    


